
论文格式要求 Instructions

1. 版式：用Word模板、题目、作者、单位、摘要、关键词用通栏；其它用双栏。
Basic format: the title, author, author affiliations, abstract and key words shall fill in one column, others in two columns, justified to both margins in Microsoft word document. 

2．题目：避免使用希腊字母和上下标：
Title: Avoid using Greek letters and the marks of superscript and subscript.
3．作者：中国作者拼写方式为姓前名后，首字母大写。联系作者名字右上角打星号。联系作者负责与编辑部的通信联系和接受读者的咨询等，其联系电子信箱地址放在文章首页左栏下方。
Authors：Chinese authors should put the family name before the given name with initials in capital. The corresponding author should be marked with “*” on the top right, whose E-mail address shall be specified under the left column on the first page. 
4. 单位：单位的著录一般应到系一级或者室一级，单位应著录全称，单位的英译应正确。
Author affiliations: Correctly translate the full name of author affiliations and list them according to the name order under the paper title, which should include the department information, eg.
 Department of Aerodynamics, Nanjing University of Aeronautics and Astronautics, Nanjing 210016, China
5.摘要：一般为150~200个英文单词。
Abstract: About 150-200 English words
6．关键词：一般为5至8个；除专有名词大写外，全部小写；关键词之间用“;”分隔。
Key words: About 5-8 words separated with “;”; use small letters except technical terms. 
7.正文：正文用10磅Times New Roman字体，正文每段段首左空2字符起排，单倍行距。
The text：Use 10-point Times New Roman. Begin each paragraph with an equal indentation of two typing spaces. The text should apply single line width. 
8.标题：各级标题应分级编码，第1个词的首字母大写，例如，1. Computation Scheme，1.1. Governing equation，等等．4级标题（包括4级标题，如2.1.2）以下可用(1)，(2)，(3)，…；再以下可用(a)，(b)，(c)，…．
Titles: Titles and subtitles should be marked to show the levels with the first letter capitalized, for example, 1. Computation Scheme, 1.1. Governing equation. The fourth and sub-fourth level subtitles (e.g., 2.1.2 ) can be marked with (1)，(2)，(3), and further level, (a), (b),(c)…

9.物理量、数值和单位：Physical Quantity, Numerical Value and Unit:
物理量、数值和单位要兼顾国标所有相关约定以及国际通行惯例。请尽量使用国际标准SI单位。
Physical quantity, numerical value and unit should follow the national standard and international conventions. International system of units (SI) is preferred. 

10.．公式、方程：Formula and Equation:
方程一般居中，用数字（加圆括号）顺序编号，编号与行右端对齐，例如：
Equations should be centered and ordered with Arabic numerals (in parentheses, lined up on the right margins). E.g.
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如果在正文中引用该方程，用缩略形式，如“Eq.(1)”；方程如有多行，数字编号与最后一行齐。
Use the abbreviation such as Eq.(1) to cite the equation in the body text. If the equation is more than one line, put the Arabic numeral in the last line. 

如果方程较长需要转行，运算符号在上一行末，转行部分与上一行等号左端对齐，方程之后视学科特点是否加标点，例如：
If the equation is long, leave the operation symbol in the former line and start a new one in vertical alignment with the left side of “=”. Whether to use punctuation marks behind the equation is determined by different disciplinary features. E.g.: 
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注意：Notes:
1） 公式中用到小括号时，不要用公式编辑器中的括号，直接用键盘敲入即可。如：
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应该改用
[image: image4.wmf]()
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。
When there is parenthesis in an equation, do not use the parenthesis in the Equation Editor but type it through keyboard. For instance, use 
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 instead of 
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2）正文中不要用公式编辑器插入符号，直接敲入即可。如：

In the body text, do not use Equation Editor to insert symbols but type them directly. For example:

Where 
[image: image7.wmf]t

means time, and J is Jacobian.
.3）公式编辑器中的行距不要改动，默认即可。Do not change the line-width in the Equation Editor.

4）公式中的字号与正文一样大，为10磅，且大小应为100%，不能随意调整公式的大小。
The size of the words(or symbols) in the Equation Editor is the same as that in the body text, i.e.,10-point Times New Roman, and the equation should be in its full size.

11. 插图和表格 Figure and Table 
所有插图和表格都需在正文中按顺序被引用，一般放在离正文引用处最近的地方（先见文，后见图表）．插图的格式和精度应该满足印刷版的基本要求．图中文字的正斜体要与正文统一(变量为斜体)；坐标轴标题和图中每段注释文字的第一个单词须首字母大写；在坐标系中，坐标原点用O，坐标名称用物理量与其单位之比，如“p/MPa”，标线刻度统一朝内侧；插图依其先后顺序编号（如“Fig.1”），图题文字在图的下方居中；图与正文空２倍间距；图题、图注和图中的文字第一个单词须首字母大写。
All the figures and tables should be cited in the body text in order. Put them close to where they are cited (first the citation, then the tables or figures). 

The format and accuracy of figures should meet the requirement of printing. In the coordinate system, the origin of coordinate is identified as O, and the name of coordinates is composed of physical quantity and its unit separated by “/”, such as “p/MPa”. The gage mark should be inward. The first word of coordinate axis title should has its initial capitalized.

Put the figures double-spaced from the text and number them such as “Fig.1”. The title should be centered below the figure. The first letters of title, notes in and outside the figure as well as words in the figure should be capitalized. In the figure, the format of words should accord with that in the body text (variables should be in italics). E.g.,
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Fig. 6  Comparison of computational efficiency among different solution algorithms for flow field.
表格一律用三线表，依其先后顺序编号（如“Table 2”）；表题在表的上方居中；表与正文空２倍间距；表头中一般用物理量与其单位之比，如“p/MPa”；表注在表的下方，左端与表左端对齐；如果表较长需要转页，在下页表的左上方标明，如“Table 2 (Continued)”。表格的示例如下：
Tables should be double-spaced from the text, in three-line format and ordered in Arabic numerals such as “Table 2”. The title should be centered above the table. The header is composed of physical quantity and its unit separated by “/”, such as “p/MPa”. The footer is below the table with its left in alignment with the left side of the table. If the table is long, indicate the new page with “Continued” in the left top side of the table, such as “Table 2 (Continued)”. E.g., 

Table 1 CPU time ratio of each term

	Computational term
	CPU time/%

	Flow field
	32.6

	Solid temperature field
	 2.2

	Species concentration field
	 4.3

	Radiation transfer/energy field
	60.9


12. 参考文献References 
参考文献用阿拉伯数字依其在文中第一次出现的先后顺序编号；参考文献中的期刊名字，以全称形式表示；对于已经同意发表或出版的文章、图书但未面市的，参考文献列表中应该加以说明“in press”．参考文献的具体格式如下, 注意标点符号需与下文相符, 最好不要缺项。具体格式见下文示例。
Number the items with Arabic numerals according to the order they firstly appear in the text. The journal full name should be included in the reference. Accepted but unpublished materials should be indicated with “in press”. Note the use of punctuation marks and try to make each reference item complete in information. For example:
References

书Book：
[1]
Matthews F L, Rawlings R D. Composite materials engineering and science. 2nd ed. New York: Chapman and Hall, 1994; 52-60.

期刊Jounal paper：
[2]
Soutis C, Fleck N A. Static compression failure of carbon fibre T800/924C composite plate with single hole. Journal of Composite Materials 1990; 24(5):536-538.

会议文集中析出的文献Conference paper
[3]
Bassler H J, Eifler D. Characterisation of plasticity induced martensite formation during fatigue of austenitic steel. In: Rie K T, Portella P D. Low-cycle Fatigue and Elasto-plastic Behaviour of Materials. Amsterdam: Elsevier Sci Ltd, 1998; 235-240.

[4]   Prairie R R, Zimmer W J. Statistical modeling for particle impact noise detection testing. IEEE Proceedings Annual Reliability and Maintainability Symposium. 1991; 536-540.

报告Report：
[5]
Chadrasear R, Tiwari S N. Thermochemical nonequilibrium and radiative interactions in supersonic hydrogen-air combustion. AIAA-1992-0340, 1992. 

学位论文Degree paper:

[6]  Barbante P F. Accurate and efficient modeling of high-temperature nonequilibrium air flows. PhD thesis, von arman Institute for Fluid Dynamics, 2001. 

网络文献Online database：
[7]  Aha D, Murphy P. UCI repository of machine learning databases. <http://www.ics.uci.edu/...>. Irvine, CA: University of California, Department of Information and Computer Science, 1994.

专利Patent：
[8]  Khalifa H E, Glauser M N.Low-mixing nozzle for personal ventilation. US Provisional Patent Application No.60/826,929, 2006.

注意Note: 
上述文献如为中文文献，则只需提供其英译文，最后加上 “[in Chinese]”，其他格式同前。
If the literature is written in Chinese, translate it into English, and add “[in Chinese]” behind the item. Other formats are the same as those of English ones.

例/E.g.:
[1]
Dong Y L, He Y, Wang g H, et al. Generalized least squares registration algorithm with earth-centered earth-fixed (ECEF) co-ordinate system. Acta Aeronautica et Astronautica Sinica 2006; 27(3): 463-467. [in Chinese]
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